
奧斯汀磐石教會誠聘全職青少年傳道 
 
奧斯汀磐石教會(Rock Chinese Church of Aus1n; h3ps://www.rcc-aus1n.org/)成立於 2007年，位於德
州奧斯汀的西北郊。因事工發展的需要，現聘請一名全職青少年傳道。 
 
崗位職責： 
• 建立青少年事工的核心團隊，主持青少年主日事工(包括敬拜，教導，和小組討論) 
• 組織青少年團契：和其他同工一起帶領青少年们研討聖經，並討論生活應用 
• 提供門徒訓練：使青少年們自己學習，並教導別人，也使別人有教導的能力(提摩太后書 2:2) 
• 定期安排與青少年家長见面，介紹和了解青少年的情況，通過相互關愛向青少年及家庭提供
牧養關懷 

• 策劃活動：組織以屬靈為導向的戶外活動和社區外展活動，引導青少年們與上帝建立美好的
關係，並向社區中的青少年分享信仰和提供支援與關懷 

• 與教會兒童事工部門配合，幫助青少年们顺利地從兒童主日學过渡 
 
任職資格： 
• 從福音派神學院畢業(或即將畢業)，認同本教會的信仰聲明(RCCA信仰聲明) 
• 全然地委身基督，在靈命和品格上能作青少年的榜樣 
• 有全時間服事青少年的呼召，以及在北美的相關服事經驗 
• 熟悉北美文化，能用英文流利溝通與證道，並願意服事華人社區(能以中文交流更佳) 

 
有意願者請咨詢，或將以下申請資料寄到尋聘委員會(RCCA.YouthMinister.Recruit@gmail.com)： 
• 個人簡歷 
• 信主見證 
• 服事青少年的呼召及異像 
• 至少三位推薦者的聯絡信息 
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 Full-time Youth Minister Position at Rock Chinese Church of Austin  
 
Rock Chinese Church of Aus1n (h3ps://www.rcc-aus1n.org/) is founded in 2007 and located in Northwest 
of Aus1n, Texas. To meet growing ministry needs, we are searching for a full-1me Youth Minister.  
 
Job Descrip,on： 
• Establish and lead the Youth Ministry core team, overseeing Youth Sunday worship, teaching, and 

small group ac1vi1es. 
• Coordinate Youth Fellowship: collabora1ng with fellow leaders to facilitate engaging bible studies and 

discussions on prac1cal life applica1ons. 
• Provide discipleship training, enabling youth to learn by themselves, to teach others, and to equip 

others with the ability to teach (2 Timothy 2:2). 
• Conduct regular mee1ngs with parents of youths to update them on their youths’ status, offering 

pastoral care through a caring and loving approach. 
• Plan and organize special events (a combina1on of spiritually minded outdoor ac1vi1es and 

community outreach ac1vi1es): fostering a sound rela1onship with God among youth and sharing 
faith & provide life support & care to local youths. 

• Cooperate with RCCA’s Children Ministry Department: to ensure smooth transi1on from Children 
Sunday School to Youth Program. 

 
Qualifica,ons： 
• Graduate (or soon-to-be graduate) of an evangelical seminary, in alignment with RCCA’s Statement 

of Faith (RCCA Statement of Faith). 
• Fully commi3ed to Christ, serving as a role model for youths in spiritual maturity and character. 
• Clear calling from God to serve in Youth Ministry, backed by relevant experience (in North America). 
• Familiarity with North American culture, able to communicate and preach fluently in English; 

willingness to serve the Chinese community (ability to communicate in Mandarin Chinese is a plus) 
 
If interested, please send inquiry or submit the following applica1on materials to the Youth Minister 
Search Commi3ee (RCCA.YouthMinister.Recruit@gmail.com)： 

• Resume 
• Personal tes1mony  
• The calling & vision for Youth Ministry 
• Contact info for at least three references  
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